



LUPP + PARTNER

LUPP + PARTNER ADVISED GLOBAL INVESTMENT FIRM CARLYLE ON THE ACQUISITION OF A MAJORITY STAKE IN CSS AG

München, 05. November 2021

LUPP + PARTNER HAT DEN PRIVATE EQUITY INVESTOR CARLYLE BEIM ERWERB EINES MEHRHEITSANTEILS AN DER CSS AG BERATEN

Der globale Private Equity Investor Carlyle (NASDAQ: CG) hat eine Mehrheitsbeteiligung an der CSS AG (CSS) erworben. CSS ist ein führender deutscher Anbieter von Unternehmenssoftware mit den Schwerpunkten Rechnungswesen, Controlling und Human Resources.

Lupp + Partner beriet Carlyle zu allen Aspekten der Transaktion, einschließlich Due Diligence, Kaufvertragsverhandlungen sowie zu Aspekten der künftigen Corporate Governance.

Die Transaktion unterstreicht Lupp + Partners Fokus auf Private Equity Transaktionen im Technologieumfeld.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit derzeit 50 Anwälten, die aus Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin arbeiten. Der Schwerpunkt der Kanzlei liegt in der M&A-Beratung von Private Equity-Investoren und Unternehmensinhabern.

Munich, 5th November 2021

LUPP + PARTNER ADVISED GLOBAL INVESTMENT FIRM CARLYLE ON THE ACQUISITION OF A MAJORITY STAKE IN CSS AG

The global investment firm Carlyle (NASDAQ: CG) has acquired a majority stake in CSS AG (CSS). CSS is a leading German business software provider with a focus on accounting, controlling and human resources software.

Lupp + Partner advised Carlyle on all legal aspects of the transaction, including due diligence, SPA negotiations as well as the future corporate governance.

The transaction highlights Lupp + Partner's focus on private equity investments in technology-related business models.

Lupp + Partner is a transaction law firm with currently 50 lawyers, working from offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin. The firm specializes in M&A advice to private equity investors and business owners.